
Skolebestyrelsesmøde – Sejs Skole mandag den 8. januar 

2024 kl. 18.30-21.30. Bemærk, at vi har aftalt at holde 

nytårstaffel klokken 19.30-21.30, så selve 

skolebestyrelsesmødet er kun af en times varighed.  
Kommende møder: 

Mødet afholdes i mødelokalet ved kontoret.  
 

Afbud: Wout, Anne H, Selma, Villads 

Kommende møder: 29/2, 2/4, 30/4, 3/6(kort budget møde), 13/6(tidligt) 

Dagsorden 
 

1. Velkommen til ny pædagogisk leder til mellemtrinnet 

Velkommen til Lars 

Præsentationsrunde 

 

2. Nyt fra elevrådet 

Elevrådsrepræsentanterne orienterer om, hvad de arbejder med.   

Kort orientering om december aktiviteter / konkurrencer på hhv. mellemtrin og udskolingen 

 

3. Ansættelser  

Orientering om ansættelser siden sidst. 

Der er blevet ansat en pædagog i en fast stilling samt en pædagog i et barselsvikariat frem til 

sommerferien. 

 

4. Ændring og fastlæggelse af datoer 

Formandsskabet har besluttet at flytte mødet den 20.6. til den 13.6 

Der skal afholdes et såkaldt valgmøde. Det foreslås at være den 14.5. Det skal endelig 

besluttes på nærværende møde.  

Mødet d. 13.juni er kl. 18.00, da det også er sommerafslutning. 

Valgmødet placeres 14.maj. Det tages op på et senere tidspunkt, hvem der skal sidde i 

valgbestyrelsen. 



 

5. Oplæg om bestyrelseskompetencer m.m. 

Som kort omtalt på sidste bestyrelsesmøde, har Stine været på kursus/uddannelse i hvordan 

man med fordel kan sammensætte en bestyrelse. Det vil hun på mødet give et oplæg omkring 

som inspiration til det kommende valg til skolebestyrelsen. Varighed 20-30 minutter.  

 

Hvordan kan en bestyrelse arbejde med sig selv som en værdiskabende sammensat gruppe? 

 

De bestyrelser, der nævnes som ”A-hold”, er kendetegnet ved 7 gode bestyrelsesvaner: 

Strategi 

Risici – er der opmærksomhed på den ”trussel”, der evt. kan komme udefra (fx besparelser) 

Årshjul 

Evaluering – evaluerer sig selv 

IT, sikkerhed og cyber 

Har mindst 5 møder om året 

Tæt dialog mellem direktion og bestyrelse 

Der er to fremtidstrends: ”Fra mig til fællesskab” – ”Fra mere til bedre” 

 

Drøftelse af ovenstående punkter: 

Det er ikke ofte, at skolebestyrelsen har evalueret sig selv. 

Årshjulet er måske ikke så udførligt, som det kunne blive. 

Der er mange punkter, som ønskes drøftet, men der har ikke været så meget fremdrift i dem. 

Opmærksomhed på at skolebestyrelsen ikke mister al for megen viden på den lange bane ved 

en naturlig ”afgang”, og at kulturen kan bevares. 

Der er løbende arbejdet med strategi i skolebestyrelsen de sidste år. 

”Fra mere til bedre” – er det noget som skal være et pejlemærke fremadrettet? 

Mødefrekvensen har før været evalueret og justeret. 

Kan man kigge strategisk på, at man få udbredt mere viden om skolebestyrelsens arbejde, og 

at skolebestyrelsen er medspillere og med til at sikre Sejs Skole som en god skole og en god 

arbejdsplads, og at bestyrelsen er præget af psykologisk tryghed. 

Der har måske ikke været arbejdet så strategisk med skolens målsætninger. 

Årshjulet kan være med til at pege på, hvad der er behov for i en skolebestyrelse – trends, 

hvad drømmer vi om, behov, hvilke krav er det vi møder (lovgivning/forældre etc..), 

onboarding / reboarding etc. 

 

Præsentation af spind – mindset / overvejelser i forhold til, hvordan man finder ud af, hvilke 

kompetencer man evt. mangler i sin bestyrelse 

Drøftelse af hvad vi vil prioritere på et kommende skolebestyrelsesmøde: 

Forslag: Fase 1 Årshjul, Fase 2 Kompetencer – hvad kalder fremtiden på 

Evaluering skal nok første være fase 3 

Formandskabet arbejder videre med en plan forud for valget. 

 

 



6. Orientering fra mødet om de kommende anlæg omkring skolen 

Der var i december et orienteringsmøde, hvor en tidsplan for de anlægsarbejder, der er på vej 

blev fremlagt. Kristian og Pia deltog i mødet sammen med øvrige interessenter fra 

lokalområdet. Vi fremlægger tids- og anlægsplan. 

Planen blev gennemgået. 

Infrastruktur en igangsat og forventes færdig 2.kvartal 2024. 

Skoleudvidelse påbegyndes 4.kvartal 2026 og forventes færdig 2.kvartal 2028 

Erstatningshal påbegyndes 3.kvartal 2024 og forventes færdig 1.kvartal 2026 

Udfasning af skolehal 2.kvartal 2026 og forventes færdig 4.kvartal 2026 

 

7. Orientering i øvrigt 

a) Skoleledelsen 

b) Skolebestyrelsesformanden 

c) Andre 

a) Der er inviteret 110 børns forældre til kommende 0.klasser. Der er orienteringsmøde 

16.januar. 

 

b) Der har været lille dialogforummøde d.d. hvor der har været opsamling på det store 

dialogforummøde. Der har været et Teamsmøde for alle skolebestyrelsesformænd med henblik 

på at få input til de drøftelser, der har været. Der er input til de kommende møder – blandt 

andet i forhold til den kommende læreruddannelse og skolerne som uddannelsesinstitutioner. 

 

c) Intet 

 

8. Punkter til kommende møder 

De mange punkter til kommende møder bliver lagt i et notat, så de ikke hver gang fremgår 

af dagsordenen, idet formandsskabet prioriterer, hvilke punkter, der skal tages frem 

hvornår. Under punktet kan der tilføjes nye punkter til det omtalte notat.  

Nedsættelse af valgbestyrelse 

 

9. Evt.  

Intet 

 

10. Nytårstaffel 

 

 

 

 


